

### Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College

## 保良局羅傑承(一九八三)中學

Cheung Hong Estate, Tsing Yi, N.T., Hong Kong

香港新界青衣長康邨

Tel: 2497 7110 Fax: 2431 1156

Dear S6 Parents, 各位中六家長 P24175

#### <u>Graduation Ceremony 2024-2025</u> 2024-2025 年度畢業頒獎禮

The Graduation Ceremony will be held on 3<sup>rd</sup> July, 2025 (Thursday) at 3:00p.m. in the School Hall. We are very delighted to have invited Dr. CHAN Chung, Assistant Professor, Department of Computer Science, City University of Hong Kong, as the guest of honour to officiate the ceremony. We cordially invite you to attend the ceremony and share the memorable moment of your child. Please indicate your availability by completing the reply slip in eNotice by 20<sup>th</sup> June, 2025. For any further enquires, you may contact Mr Kwan Lap Sun or the School Office at 24977110.

謹訂於七月三日(星期四)下午三時正假本校禮堂舉行二零二四至二零二五年度畢業頒獎禮,恭請香港城市大學電腦科學系助理教授陳聰博士主禮並授憑。誠邀 貴家長撥冗出席是次典禮,與 貴子弟共享此珍貴時刻。敬請 貴家長於六月二十日前填妥電子通告,並賜覆是否出席活動。如有查詢,可致電 24977110 與關立新副校長或校務處聯絡。

Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College

保良局羅傑承 (一九八三)中學

Law Wing Chung, Principal 羅穎忠 6<sup>th</sup> June, 2025 二零二五年六月六

Remarks 備註:

1. Parents will be seated by 2:45 p.m.. 家長請於下午二時四十五分前就座。

2. Students should arrive at school at 8:10a.m. to participate in the final Rehearsal of the Graduation

Ceremony.

學生必須於上午八時十分回校參與畢業禮綵排。

3. Students should wear the full summer school uniform and be neat and tidy. Hairstyles should be decent and presentable and hair-dyeing is not permitted. Otherwise, students will not be able to return to school and attend the ceremony.

學生須穿著整齊夏季校服,髮型以端莊得體為原則,不允許染髮,否則不能回校及參加畢業禮。

4. The school will be closed at 6:00p.m. on that day. Students are not allowed to stay at school after 6:00p.m.

學校於畢業禮當日下午六時關閉,學生不可於下午六時後留校進行活動。

# **E-class Reply Slip**

## 電子通告回條

| 1. | Will parents attend the Graduation Ceremony 2024-2025?           |
|----|--|
|    | 家長會否出席 2024-2025 年度中六畢業典禮?                                       |
|    | ☐ Yes (Please go to Question 2)                                  |
|    | 出席 (繼續回答第2題)   |
|    | □ No 不出席   |
|    |  |
| 2. | Parents' Full Chinese Names (Up to two immediate family members) |
|    | 出席家屬姓名 (最多兩位)  |
|    |  |
|    |  |
|    |  |
|    |  |